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Saksprotokoll 
 
 
Utvalg: Kommunestyret 
Arkivsaknr. 19/01997 
Saksbehandler Kjell Grønsberg 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunalt råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne 

04.04.2022 8/22 

2 Ungdomsrådet 07.04.2022 81/22 
3 Kommune- og byutviklingsutvalget 07.04.2022 21/22 
4 Oppvekst- og utdanningsutvalget 08.04.2022 10/22 
5 Kommunestyret 27.04.2022 44/22 
 
 
 
PLAN 1923 - Detaljregulering Kvaløysletta skule - endeleg vedtak 
 
 
Kommunestyret har behandlet saken i møte 27.04.2022 sak 44/22 
 
Møtebehandling 
Ida Gårseth Hov (FrP) foreslo: 
Utsettelse av Kvaløysletta ungdomsskole 
Saken sendes tilbake til administrasjonen. Kommunestyret mener at ny skole skal bygges for 
fremtiden og ber derfor om at saken skal ta utgangspunkt i ny skole for 1-10 klassetrinn. 
Alternativanalyse legges ved saken. 
 
Clara Stina Good (MDG) foreslo: 
Utnyttelse av solenergi 
I den videre prosessen skal det legges vekt på solenergiutnyttelse, spesielt i kombinasjon med 
solskjerming og vindskjerming. 
 
Barbara Vögele (MDG) foreslo: 
I det videre arbeidet med planleggingen av Kvaløysletta skole skal tidligere vedtak om 
tilrettelegging for skolehager ved alle skoler i Tromsø følges opp. 
 
Ida Gårseth Hov (MDG) foreslo: 
Flere parkeringsplasser 
I den videre prosessen bes det om å øke antall parkeringsplasser. 
 
 
Votering 
Voteringspunkt: Utsettelse av Kvaløysletta ungdomsskole 
Flertallet voterte mot 
For: 4 (FrP)  
Mot: 38 (AP, BL, H, KrF, MDG, NBT, R, Sp, SV, V) 
 
Voteringspunkt: Flere parkeringsplasser 
Flertallet voterte mot  
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PLAN 1923 - Detaljregulering Kvaløysletta skule - endeleg vedtak 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 27.04.2022 sak 44/22 

Møtebehandling 
Ida Gårseth Hov (FrP) foreslo: 
Utsettelse av Kvaløysletta ungdomsskole 
Saken sendes tilbake til administrasjonen. Kommunestyret mener at ny skole skal bygges for 
fremtiden og ber derfor om at saken skal ta utgangspunkt i ny skole for 1-10 klassetrinn. 
Alternativanalyse legges ved saken. 

Clara Stina Good (MDG) foreslo: 
Utnyttelse av solenergi 
I den videre prosessen skal det legges vekt på solenergiutnyttelse, spesielt i kombinasjon med 
solskjerming og vindskjerming. 

Barbara Vögele (MDG) foreslo: 
I det videre arbeidet med planleggingen av Kvaløysletta skole skal tidligere vedtak om 
tilrettelegging for skolehager ved alle skoler i Tromsø følges opp. 

Ida Gårseth Hov (MDG) foreslo: 
Flere parkeringsplasser 
I den videre prosessen bes det om å øke antall parkeringsplasser. 

Votering 
Voteringspunkt: Utsettelse av Kvaløysletta ungdomsskole 
Flertallet voterte mot 
For: 4 (FrP) 
Mot: 38 (AP, BL, H, KrF, MDG, NBT, R, Sp, SV, V) 

Voteringspunkt: Flere parkeringsplasser 
Flertallet voterte mot 
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For: 15 (BL, FrP, 5H (Anna Amdal Fyhn, Bodil Ridderseth Larsen, Gunnar Pedersen, Hans 
Petter Kvaal, Vanja Terentieff), KrF, NBT)  
Mot: 28 (AP, 2H (Rolleiv Lind, Sebastian Hansen Henriksen), MDG, R, Sp, SV, V) 
 
Voteringspunkt: Utnyttelse av solenergi 
Flertallet voterte ja  
For: 36 (AP, 1FrP (Kristoffer Kanestrøm), H, KrF, MDG, 1NBT (Tonje Schjølberg), R, Sp, SV, V)  
Mot: 7 (BL, 3FrP (Anni Skogman, Bjørn-Gunnar Jørgensen, Ida Gårseth Hov), 3NBT (Jan 
Blomseth, Melissa Lyshaug, Tor Egil Sandnes)) 
 
Voteringspunkt: tilrettelegging for skolehager 
Flertallet voterte ja  
For: 34 (AP, BL, 3H (Bodil Ridderseth Larsen, Rolleiv Lind, Sebastian Hansen Henriksen), KrF, 
MDG, 3NBT (Melissa Lyshaug, Tonje Schjølberg, Tor Egil Sandnes), R, Sp, SV, V)  
Mot: 9 (FrP, 4H (Anna Amdal Fyhn, Gunnar Pedersen, Hans Petter Kvaal, Vanja Terentieff), 
1NBT (Jan Blomseth)) 
 
Voteringspunkt: Innstilling 
Enstemmig for 43 (AP, BL, FrP, H, KrF, MDG, NBT, R, Sp, SV, V)  
 
 
Kommunestyrets vedtak  
Detaljreguleringsplan 1923 for Kvaløysletta skule med revidert plankart av 28.02.2022 og 
reviderte planføresegner av 28.02.2022, vert vedtatt. 

Vedtaket er heimla i plan- og bygningslova §12-12. 

I det videre arbeidet med planleggingen av Kvaløysletta skole skal tidligere vedtak om 
tilrettelegging for skolehager ved alle skoler i Tromsø følges opp. 
 
I den videre prosessen skal det legges vekt på solenergiutnyttelse, spesielt i kombinasjon med 
solskjerming og vindskjerming. 
 
 

For: 15 (BL, FrP, SH (Anna Amdal Fyhn, Bodil Ridderseth Larsen, Gunnar Pedersen, Hans 
Petter Kvaal, Vanja Terentieff), KrF, NBT) 
Mot: 28 (AP, 2H (Rolleiv Lind, Sebastian Hansen Henriksen), MDG, R, Sp, SV, V) 

Voteringspunkt: Utnyttelse av solenergi 
Flertallet voterte ja 
For: 36 (AP, 1FrP (Kristoffer Kanestrøm), H, KrF, MDG, 1NBT (Tonje Schjølberg), R, Sp, SV, V) 
Mot: 7 (BL, 3FrP (Anni Skogman, Bjørn-Gunnar Jørgensen, Ida Gårseth Hov), 3NBT (Jan 
Blomseth, Melissa Lyshaug, Tor Egil Sandnes)) 

Voteringspunkt: tilrettelegging for skolehager 
Flertallet voterte ja 
For: 34 (AP, BL, 3H (Bodil Ridderseth Larsen, Rolleiv Lind, Sebastian Hansen Henriksen), KrF, 
MDG, 3NBT (Melissa Lyshaug, Tonje Schjølberg, Tor Egil Sandnes), R, Sp, SV, V) 
Mot: 9 (FrP, 4H (Anna Amdal Fyhn, Gunnar Pedersen, Hans Petter Kvaal, Vanja Terentieff), 
1NBT (Jan Blomseth)) 

Voteringspunkt: Innstilling 
Enstemmig for 43 (AP, BL, FrP, H, KrF, MDG, NBT, R, Sp, SV, V) 

Kommunestyrets vedtak 
Detaljreguleringsplan 1923 for Kvaløysletta skule med revidert plankart av 28.02.2022 og 
reviderte planføresegner av 28.02.2022, vert vedtatt. 

Vedtaket er heimla i plan- og bygningslova §12-12. 

I det videre arbeidet med planleggingen av Kvaløysletta skole skal tidligere vedtak om 
tilrettelegging for skolehager ved alle skoler i Tromsø følges opp. 

I den videre prosessen skal det legges vekt på solenergiutnyttelse, spesielt i kombinasjon med 
solskjerming og vindskjerming. 
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